
 

 

 

 

 

Interpellation 

Hur långt har Gävle kommun kommit med att införa Fritidspengen? 

 

I december beslutade riksdagen att bifalla KD och M’s budgetreservation, det var en reservation med 

många förbättringar för hela Sverige.  

I budgetreservationen återinförs Fritidspengen from 1 juli 2019. Totalt avsätts 50 miljoner kronor för 

2019, vilket avses höjas till 100 miljoner per år från 2020. Fritidspengen är en reform som riktar sig 

till de som behöver det allra mest, barn och unga med föräldrar som har försörjningsstöd kan nu med 

reformen få stöd för exempelvis sitt idrottande eller efterskola aktivitet. Ambitionen i Gävle Kommun 

bör därför vara att informera målgruppen om möjligheterna redan innan sommaren för att öka 

medvetenheten och möjligheterna till utnyttjande vid höstterminens start. Så att alla barn och unga i 

Gävle kommun kan vara en dela av exempelvis idrottensgemenskap eller utveckla sina intressen utan 

att tänka på om mamma eller pappa har råd.   

 

Min fråga till socialnämndens ordförande blir därför: 

- Hur långt har Gävle kommun kommit med att införa Fritidspengen till de barn och unga i 

familjer med försörjningsstöd? 

- Om arbetet inte kommit igång, Hur ser planen för införande av fritidspeng ut? 
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